
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 9. april 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål AB
Mener ministeren, at det er tilfredsstillende, at politiet stilles i et dilemma i for-
hold til kameraregisteret, da man både skal overholde reglerne på området
samtidig med, at man gerne vil sikre sig kameraer, der kan bruges i forbindel-
se med fremtidige efterforskninger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Kofod Poulsen (DF).

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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